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GST-gruppen har haft ett möte i december för genomgång av första delen av verksamhetsåret 

22-23 då bl.a. togs upp följande: 

- Marknadsföringsmaterial inför gemensamma aktiviteter är mycket bra men behöver 

komma klubbarna tillhands tidigare för att ge möjlighet till en bra planering av varje 

aktivitet. 

- Inga flera gemensamma aktiviteter förutom miljödagen föreslås för i år. Klubbarna 

behöver tid för att komma igen efter pandemin. 

- Nya Lionsportal kommer att lanseras snarat och som vi förstår kommer att ersätta MyLci 

och MyLion. Mer information kommer att skickas till kubbarna. 

- En global kampanj för ökad registrering av aktiviteter, m.m. pågår. Jag berättade om hur 

vi inom 101M har du agerat för att öka kunskap om GAT samt inspirera/utbilda i 

registreringen. 

- Inför firandet av 75-års Lions kommer ingen gemensam insamling att anordnas dock mer 

information om hur vi kommer att fira detta kommer senare. 

 

För övrigt, på Distriktets nivå har det varit en lugn period sedan DR2 så ingenting mer finns att 

rapportera. 

 

  


